



ROOM COPENHAGEN A/S  
SKODSBORGVEJ 315  
2850 NÆRUM  
DENMARK

LEGO System A/S  
Aastvej 1  
7190 Billund  
Denmark  
Tel.: +45 7950 6070  
Fax: +45 7533 8377  
LEGO.com

January 2<sup>th</sup> 2019

## STATEMENT (声明)

To whom it may concern,  
敬启者:

This letter is to confirm that a license agreement exists between the LEGO Group and (ROOM COPENHAGEN A/S) , authorizing (ROOM COPENHAGEN A/S) to design, manufacture, sell and export LEGO (Food contact items and storages) by applying certain intellectual property rights, among those, the LEGO trademark, licensed from the LEGO Group.

兹证明乐高集团 (LEGO Group) 已授权 (ROOM COPENHAGEN A/S) 使用其特定知识产权, 特别是由乐高集团许可使用的 LEGO 商标, 设计、制造、销售及出口 LEGO 乐高存储产品&乐高午餐餐产品。

The manufacturers authorized by the (ROOM COPENHAGEN A/S) to produce LEGO (Food contact items and storages) in China from the period of January 1, 2019 to December 31, 2019 are as follows:

兹证明下列工厂为 (ROOM COPENHAGEN A/S) 授权在 2019 年 1 月 1 日至 2019 年 12 月 31 日间于中国生产 LEGO 乐高存储产品&乐高午餐餐产品的生产厂家:

Name: Donguan Invotive Plastic Product Co.,Ltd.

Address: NO 4 Changhong 5 Road ,Zhangkeng Industrial Area,Hengli town,Dongguan city ,Guangdong ,China

公司名: 东莞市英尚硅胶制品有限公司

地址: 中国广东省东莞市横沥镇西城张坑工业区昌鸿四路五号 523463

Destination of Shipment:

出口目的地:

Austria/奥地利, Belgium/比利时, Bulgaria/保加利亚, China/中国, Croatia/克罗地亚, Czech Republic/捷克, Denmark/丹麦, Dubai/迪拜, Finland/芬兰, France/法国, Germany/德国, Greece/希腊, Hungary/匈牙利,



LEGO System A/S  
Aastvej 1  
7190 Billund  
Denmark  
Tel.: +45 7950 6070  
Fax: +45 7533 8377  
LEGO.com

Iceland/冰岛, Ireland/爱尔兰, Italy/意大利, Japan/日本, Luxembourg/卢森堡, Malaysia/马来西亚, Malta/马耳他, Mexico/墨西哥, Netherlands/荷兰, Norway/挪威, Poland/波兰, Portugal/葡萄牙, Romania/罗马尼亚, Russia/俄罗斯, Singapore/新加坡, Slovakia/斯洛伐克, Slovenia/斯洛文尼亚, South Korea/韩国, Spain/西班牙, Sweden/瑞典, Switzerland/瑞士, Taiwan/台湾, United Kingdom/英国, Australia/澳大利亚, New Zealand/新西兰, USA/美国, and Canada/加拿大.

If you would like further confirmation, please do not hesitate to contact us.  
若有任何疑问, 请向我们查询。

Yours sincerely,



Anne Lyckholm  
Sr. Compliance Specialist  
LEL Quality & Compliance

LEGO System A/S  
Systemvej 2A  
DK-7190 Billund  
DENMARK